
Information från Marbogårdens  samfällighets styrelsemöte 

den 11/11-2014. 

 

 Ekonomisk rapport:  

Torsten informerar att ekonomin ser bra ut. 

 

 Styrelsen har svarat på en skrivelse från miljökontoret angående reningsverket. 

 

 Reningsverket: 

Ronny Evertsson var med och berättade om problemen med reningsverket. 

Reparation av en slambehållare skall göras. 

 

 Vatten och avlopp: 

Normal förbrukning av vattnet. 

Avloppet: mätning av inläckage, en ledning skall repareras utanför reningsverket. 

 

 Skrivelse till Vägverket: 

Britt-Marie har skickat en skrivelse till Vägverket angående belysning vid 

busshållplatsen. 

 

 Övriga frågor:  

Polisen: grannsamverkan, information till anslagstavlan  

Träff med Källstorp: information av avloppsverket – kommunalt avlopp.  

Köp av elverk: Torsten har köpt ett elverk till samfälligheten, ca.3.500 kr. 

 

 Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 13/1-2015 klockan 17.30. 

 

 

 

Styrelsen 

 


